

# List of Signatures

Page 1/1



## Protokoll\_FS möte nr 7\_200621.pdf

Name	Method	Signed at
Alice Katarina Bergholtz	BANKID	2021-06-28 16:01 GMT+02
Åsa Norlin	BANKID	2021-06-28 13:18 GMT+02
THOMAS WILHELM	BANKID	2021-06-28 13:03 GMT+02



This file is sealed with a digital signature. The seal is a guarantee for the authenticity of the document.

External reference: D212DB8DB3864285B52B918F5F1F2C2A

# FS möte nr 7

sön 20 juni 2021, 09:00 - 12:00

Skepparholmen



## Deltagare

### Styrelsemedlemmar

Åsa Linares Norlin, Ellis Kivi, Jan Björfeldt, Karin Olsson-Sandberg, Maria Nilsson, Patrik Modin, Thomas Wilhelm, Åsa Edlund

Frånvarande: Mathias Kemi

### Deltagande från kansliet

Ulrika Askengren, Alice Bergholtz, Stefan Jansson (Närvarande vid: §14.1), Lisa Lundell (Närvarande vid: §14.1, §14.4)

## Mötesprotokoll

### §11

#### Mötets öppnande

Åsa Linares Norlin öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

#### §11.1

##### Incheckning

#### §11.2

##### Val av protokolljusterare

FS beslutar

att utse Thomas Wilhelm att jämte ordföranden justera dagens protokoll

#### §11.3

##### Godkännande av dagordningen

FS beslutar

att godkänna dagordningen

#### §11.4

##### Godkännande av föregående protokoll

FS beslutar

att godkänna protokollet från det konstituerande mötet, möte nr 6 i ordningen för året

### §12

#### Det aktuella läget i verksamheten



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

D212DB8DB3864285B52B918F5F1F2C2A

## §12.1

### Verksamhetschefens rapport

Ulrika Askengren berättar att kansliet fortsätter arbetet att förbereda Paralympics i Tokyo. Delar av personalen lägger idag huvudsakligen sin arbetstid på planeringsarbete. De första dagarna i september kommer ett gästprogram genomföras hemma i Sverige.

Kansliet arbetar även med att förbereda en del rapporter, bland annat till Riksidrottsförbundet gällande återställningsstöd.

Vidare läggs arbetet i huvudsak till hemarbete och i linje med hur Riksidrottsförbundet arbetar. Kansliet avvaktar Folkhälsomyndighetens råd för hösten.

Förberedelsearbetet för 2023 fortgår.

#### FS beslutar

att tacka för rapporten

## §12.2

### Ordförandens rapport

Åsa Llinares Norlin berättar att stort fokus nu ligger internationellt, både inför Paralympics i Tokyo samt inför uppkommande möte i den Internationella Paralympiska Kommittén.

Under Riksidrottsmötet blev Åsa Llinares Norlin även invald i Riksidrottsstyrelsen. Riksidrottsstyrelsens konstitueringsarbete pågår och styrelsen sammanträder i september.

Riksidrottsstyrelsen sammanträder 22-23 juni för första gången sen Riksidrottsmötet.

#### FS beslutar

att tacka för rapporten

## §12.3

### Skrivelse Norrbotten/Västerbotten

Styrelsen diskuterar skrivelsen från Norrbotten och Västerbotten gällande samverkan med andra specialidrottsförbund. Styrelsen reflekterar kring skrivelsens frågor i relation till respektive idrottsförbunds mandat och ansvar.

#### FS beslutar

att uppdrar verksamhetschefen att i samråd med ordföranden besvara skrivelsen

## §12.4

### Förfrågan FM 2023

Gävle kommun och Gävle Convention Bureau har tillsammans med Parasport Gävleborg skickat en spontanansökan för att arrangera Förbundsmötet 2023.

Förbundsmötet har tidigare beslutat att samtliga förbundsmöten ska arrangeras i Stockholm. Styrelsen resonerar svara Gävle kommun och Gävle Convention Bureau i enlighet med förbundsmötesbeslutet.

Styrelsen diskuterar även andra möjligheter att lägga arrangemang i distrikt som visat intresse att stå värdar.

#### FS beslutar

att uppdrar verksamhetschefen att i samråd med ordföranden besvara skrivelsen

## §13

### Utvecklingsärenden

## §13.1

### Analys från Förbundsmötet

Styrelsen har under ett tidigare arbetsmöte diskuterat förbundsmötets genomförande. Mötet ansågs väl genomfört för ett första förbundsmöte i digitalt format.

Styrelsen efterfrågar ombudens reflektioner på hur mötet genomförts och efterlyste en enkätutvärdering.

#### FS beslutar

att uppdrar verksamhetschefen att presentera en uppföljningsplan av förbundsmötesbeslut till styrelsens



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D212DB8DB3864285B52B918F5F1F2C2A

septembermöte

**att** uppdra verksamhetschefen att genomföra en utvärdering av förbundsmötets digitala format

## §13.2

### Analys från Riksidrottsmötet

Under Riksidrottsmötet diskuterades ett flertal frågor som är nära kopplade till parasportens utveckling, så väl som förbundets roll i idrottsrörelsen.

Styrelsen är överlag nöjda med riksidrottsmötets genomförande och ser fram emot det fortsatta arbetet med inkludering av fler idrotter, stärkt elitstöd, utformandet av ett kompetensstöd i parasportfrågor, samt Åsa Llinares Norlins roll i riksidrottsstyrelsen.

#### FS beslutar

**att** uppdra verksamhetschefen att tillse att beslut från RIM följs upp till styrelsens septemberrmöte

## §14

### Beslutsärenden

#### §14.1

##### Utse IK-ordförande

Stefan Jansson och Lisa Lundell från förbundskansliet föredrar punkten och presenterar sammanställt underlag inför beslut. Processen att tillsätta ordföranden har utvecklats med fokus på tydlighet och förenklat upplägg, bland annat gällande nomineringsförfaranden.

Styrelsen diskuterar flera av idrotternas utveckling i relation till inkluderingsarbetet, samt hur förbundet kan stärka den långsiktiga utvecklingen av idrottskommittéerna.

För idrottskommittéerna i Mattcurling, Rullstolsdans samt Showdown presenterades inga förslag till ordföranden.

#### FS beslutar

**att** utse Dennis Johansson till ordförande i idrottskommittén för Fotboll 2021-2023

**att** utse Kennet Rosén till ordförande i idrottskommittén för Innebandy 2021-2023

**att** utse Allan Kasper till ordförande i Paraishockey för 2021-2022

**att** utse Zoltan Szabo till ordförande i idrottskommittén för Goalball 2021-2023

**att** utse Henrik Söderkvist till ordförande i idrottskommittén för Boccia 2021-2023

**att** utse Brita-Kajsa Lindström till ordförande i idrottskommittén för Alpin skidåkning 2021-2023

**att** utse Kristina Göransson till ordförande i idrottskommittén för Längd/Skidskytte 2021-2023

**att** utse Ari-Jukka Perkiömäki till ordförande i idrottskommittén för Sportskytte 2021-2023

**att** utse Lars Björk till ordförande i idrottskommittén för Friidrott 2021-2023

**att** utse Magnus Krossén till ordförande i idrottskommittén för Rullstolsrugby 2021-2023

Närvarande: Stefan Jansson, Lisa Lundell

#### §14.2

##### Utse vice ordförande

#### FS beslutar

**att** utse Thomas Wilhelm till första vice ordförande och Karin Olsson Sandal till andre vice ordförande under mandatperioden 2021-2023

#### §14.3

##### Fastställa styrdokument

#### FS beslutar

**att** anta styrelsens arbetsordning 2021-2023

#### §14.4

##### Fastställa eventstrategi

Lisa Lundell föredrar punkten och presenterar arbetet att formulera ett förslag till eventstrategi. Arbetet har engagerat många, vilket anses stärkt strategins utformning ytterligare. Dokumentet är tänkt att användas som ett grunddokument för event av flera olika storleksnivåer.

#### FS beslutar



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D212DB8DB3864285B52B918F5F1F2C2A

**att** fastställa förslaget på eventstrategi utifrån styrelsens diskussion

Närvarande: Lisa Lundell

## §14.5

### Utse Paralympiskt Utskott

#### FS beslutar

**att** utse Åsa Llinares Norlin till ordförande och Ellis Kivi till vice ordförande i Paralympiska utskottet

**att** på möte 28 juni fastställa truppen till Tokyo efter förslag från Paralympiska Utskottet i samråd med truppledningen

## §14.6

### Fastställa rambudget 2021

Presidiet tillsammans med ekonomichef Susanne Möllberg har förberett ett underlag av rambudget till styrelsen, på efterfrågan av förbundsmötet.

#### FS beslutar

**att** fastställa förslaget till rambudget utifrån styrelsens diskussion

**att** uppdra till verksamhetschefen att skicka ut den beslutade rambudgeten till samtliga ombud som deltog på förbundsmötet

## §14.7

### Byte av namn elhockey

Ulrika Askengren föredrar punkten. Elhockeykommittén upplöstes våren 2020 för att istället ingå som del i Innebandykommittén. Nu föreslås ett namnbyte som ett nästa steg i inkluderingsprocessen jämnt mot innebandyförbundet.

Styrelsen ser positivt till arbetet med inkludering mot Innebandyförbundet, samt kommitténs initiativtagande. Styrelsen diskuterar namnbytet i relation till andra potentiella alternativ, där styrelsen uttrycker en önskan att förlänga beredningstiden ytterligare.

#### FS beslutar

**att** bordlägga punkten och återkoppla styrelsens diskussioner till idrottskommittén

## §14.8

### Beslutsuppföljning

Ulrika Askengren föredrar processen för beslutsuppföljningen. Då senaste mötet hölls i samband med förbundsmötet finns till dagens styrelsemöte ingen ny uppföljning sen senaste sammanträdet.

#### FS beslutar

**att** tacka för rapporten

## §15

### Övriga frågor

## §15.1

### Utvärdering av admincontrol

Styrelsen utvärderar admincontrol gemensamt.

Systemet har använts för att underlätta protokollföring samt elektronisk signering.

Styrelsen efterfrågar enklare dokumenthantering, däribland ett enklare sätt att följa upp årsplaneringen. Admincontrol uppfattas som något för svårarbetat för att enkelt skifta mellan dokument och möten. Tillgänglighet är en viktig aspekt vid ett eventuellt byte.

#### FS beslutar

**att** uppdra till verksamhetschefen att undersöka alternativ för möteshantering

## §16

### Avslutning

Åsa Llinares Norlin avslutar mötet.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

D212DB8DB3864285B52B918F5F1F2C2A

## §16.1

### Nästa möte

20 juni hålls möte nr 8 för att uppdatera förbundets firmateckning i enlighet med dagens beslut

Därefter sammanträder styrelsen:

28 juni kl 18.30 via teams för att fastställa truppen till Tokyo

16 september kl 17.00-21.00 via teams

16 oktober kl 9.00-15.00

3-4 december kl 14.00-18.00 (fredagen), kl 9.00-13.00 (lördagen)

I samband med septembermötet kommer B-VM i hockey spelas i Östersund. Åsa Llinares Norlin välkomnar styrelsen att besöka Östersund under mötestillfället.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

D212DB8DB3864285B52B918F5F1F2C2A